
 

 

 

ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΟ   &      ΕΠΙΘΕΤΟ 
 

       ΡΗΜΑ 
 
 

ει 
 

εις 

ενικού αριθμού 
 
     αρσενικά – θηλυκά             ουδέτερα 
                   η                                 ι 

                   ης 

πληθυντικού αριθμού 
 

αρσενικά    -   θηλυκά    ουδέτερα 
         οι               εις                    η 
   

 

η καθαρή αυλή 
 
τον επιμελή μαθητή 
 
ο επιμελής μαθητής 
 
της  καθαρής αυλής 
 

 

το πορτοκαλί κουμπί 

 

 

 

εξαιρέσεις; 

δόρυ , δίχτυ, δάκρυ  

βράδυ , στάχυ και οξύ 

 

 

 
οι καθαροί δρόμοι 

 

 

οι δύσκολες ερωτήσεις 

 

 

τα δάση 

 

Η γάτα 

τρέχει. 

 

«Γάτα, 

τρέχεις πολύ 

γρήγορα!» 

 

Για τα ρήματα επίσης βάζουμε : 1)  αι ( τώρα )         2)   ε ( χθες, εμείς, εσείς) 


